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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 20. 

 

2023. gada 2. novembrī.    

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs - Domes priekšsēdētāja 3.vietnieks Gatis Līcis 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Finanšu pārvaldes vadītāja 

Anda Pūriņa, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, 

Attīstības un būvniecības pārvaldes projektu vadītāja Anna Leimane, Īpašumu pārvaldes 

vadītāja vietniece Andra Vanaga, īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, Izglītības, kultūras un 

sporta pārvaldes projektu vadītāja Inga Biļko, Ainavu plānotāja Lauma Muceniece. 

 

SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Uldis Blicavs. 

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes priekšsēdētājs Andis Damlics. 

SIA “BŪKS” valdes priekšsēdētājs Edgars Mencis.   

“Ķekavas sociālās aprūpes centrs” direktors Māris Barons. 

 

Sēdē nepiedalās: Juris Žilko 

 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - SIA "Baložu komunālā saimniecība"  budžeta plāna izpilde par 2023. gada 

trešo ceturksni;  

2. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs"  budžeta plāna izpilde par 2023. 

gada trešo ceturksni;  

3. Informatīvs - SIA "BŪKS"  budžeta plāna izpilde par 2023. gada trešo ceturksni;  

4. Informatīvs - Par SIA "BŪKS" 2023. gada budžeta grozījumu iesniegšanu;  

5. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mācības dabā”;  

6. Par dalību projektā “Jaunatnes vadīts ceļš no nulles par varoni: ilgtspējīga klimata 

pārmaiņu attīstība” (“YouthZero2Hero”);  

7. Par Ziemassvētku rotājumu konkursu „Uzmirdzi Ķekavas novadā”;  
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8. Par projekta “Jauna ģimeniskai videi pietuvināta sociālās aprūpes centra senioriem 

izbūve Baldones pilsētā , Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

9. Par nekustamā īpašuma Skolas iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

10. PIEBALSOJAMAIS - Par pārvaldes uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un 

deleģēšanas līguma apstiprināšanu.  

 

 

Gatis Līcis atklāj sēdi. 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Gatis Līcis, informē, ka ir iesniegts priekšlikums par darba kārtības 

papildināšanu ar vienu piebalsojamo jautājumu.   

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Gatis Līcis aicina balsot par priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut 11. PIEBALSOJAMAIS - Par pārvaldes uzdevuma deleģēšanu 

privātpersonai un deleģēšanas līguma apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

Priekšlikums tika atbalstīts, G. Līcis aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 2. novembra sēdes darba kārtību. 
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1. Informatīvs - SIA "Baložu komunālā saimniecība"  budžeta plāna izpilde par 2023. 

gada trešo ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:05:13) 

 

Andis Damlics ziņo par SIA "Baložu komunālā saimniecība" 3. ceturkšņa darbu un budžeta 

izpildi. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

2. Informatīvs - SIA "Ķekavas sadzīves servisa centrs"  budžeta plāna izpilde par 2023. 

gada trešo ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:11:18) 

 

Uldis Blicavs ziņo par SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” 3. ceturkšņa darbu un budžeta 

izpildi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Uldis Blicavs. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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3. Informatīvs - SIA "BŪKS"  budžeta plāna izpilde par 2023. gada trešo ceturksni 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:14:15) 

 

Edgars Mencis ziņo par SIA „Būks” 3. ceturkšņa darbu un budžeta izpildi. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Informatīvs - Par SIA "BŪKS" 2023. gada budžeta grozījumu iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:17:55) 

 

Par jautājumu ziņo Edgars Mencis. Sniedz ieskatu par pozīcijām, kurām nepieciešami budžeta 

grozījumi.  

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas, Gatis Līcis aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča –  

Saskaņot un virzīt izskatīšanai dalībnieku sapulcē, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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5. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mācības dabā” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:20:50) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Erasmus+ programmas projekts “Mācības dabā” (“Learning 

in Nature”) ir apstiprināts Somijas Nacionālajā aģentūrā. Projekta mērķis ir palielināt āra 

mācību aktivitātes, veicinot ilgtspējīgu dzīvesveidu un izglītības kvalitāti, kā arī stiprināt 

skolotāju profesionālās prasmes. Plānotās aktivitātes: 12 skolēnu un 6 skolotāju mobilitātes. 

Projektā plānotais kopējais finansējums ir EUR 60 000, Ķekavas novada pašvaldības iestādei 

“Pļavniekkalna sākumskola” paredzētais finansējums ir EUR 14 456,00, no kuriem Erasmus+ 

programmas līdzfinansējums ir 100%. Projekta 1.avansa maksājums ir EUR 8 673,60 apmērā, 

t.i., 60% no piešķirtā finansējuma, 2. avansa maksājums EUR 2 891,20 EUR apmērā, t.i., 20%, 

savukārt atlikušais maksājums 20% apmērā – EUR 2 891,20, tiek veikts pēc projekta noslēguma 

atskaites izvērtēšanas. Ķekavas novada pašvaldības priekšfinansējums 20% apmērā – EUR 2 

891,20 nepieciešams 2025.gadā, kas tiks atgriezts pēc projekta noslēguma atskaites 

izvērtēšanas. 2023.gadā projekta īstenošanai tiks piešķirts finansējums EUR 8 673,60 apmērā, 

2024.gadā – EUR 2 891,20 (Erasmus+ programmas finansējums), un 2025.gadā – EUR 2 

891,20 (Ķekavas novada pašvaldības priekšfinansējums). 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā “Mācības dabā”, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

    

 

 

 

 

6. Par dalību projektā “Jaunatnes vadīts ceļš no nulles par varoni: ilgtspējīga klimata 

pārmaiņu attīstība” (“YouthZero2Hero”) 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:23:25) 

 

Par jautājumu ziņo Inga Biļko. Projekta mērķis ir dot iespēju jauniešiem kļūt par aktīviem un 

efektīviem līderiem ilgtspējības jomā un izveidot jauniešu līderu tīklu, kas var virzīt pārmaiņas 

un radīt ilgtspējīgāku nākotni. Projekta kopējais ilgums ir 24 mēneši no granta līguma 

parakstīšanas. Granta līgums ir sagatavošanas procesā. Projektā plānotais kopējais 

finansējums ir EUR 161 220,00, no kuriem CERV programmas līdzfinansējums ir 100%. 

Atbilstoši programmas finansējuma nosacījumiem, projekta realizēšanai ir iespējams saņemt 

priekšfinansējumu 50% apmērā (finansējums attiecībā uz Ķekavas novada pašvaldību ir EUR 

23 785,00), no Eiropas Savienības programmas “Pilsoņi, vienlīdzība, tiesības un vērtības” 

līdzekļiem 2024. gadā projekta īstenošanai tiks piešķirts finansējums EUR 11 892,50, savukārt 

no Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžeta līdzekļiem ir nepieciešams 
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priekšfinansējums EUR 11 892,50 apmērā no Ķekavas novada pašvaldības budžeta līdzekļiem, 

kas tiek atgriezts pēc atlikušā finansējuma saņemšanas. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par dalību projektā “Jaunatnes vadīts ceļš no nulles par varoni: ilgtspējīga klimata 

pārmaiņu attīstība” (“YouthZero2Hero”), 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

    

 

 

 

 

7. Par Ziemassvētku rotājumu konkursu „Uzmirdzi Ķekavas novadā” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:26:07) 

 

Par jautājumu ziņo Lauma Muceniece. Ķekavas novada Attīstības programmas 2021.-2027. 

gadam viens no mērķiem ir Pārvaldība un komunikācija – mūsdienīga pašvaldības pārvaldība 

sadarbībā ar novada iedzīvotājiem, kur viena no prioritātēm – Publiskā ārtelpa un tās attīstība.  

Viens no veidiem, kā iesaistīt sabiedrību vides jautājumos, piemēram, labiekārtojot vidi, ir 

motivējoša konkursa rīkošana, piešķirot balvas labākajiem vides objektiem Ķekavas novada 

administratīvajā teritorijā.  

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ziemassvētku rotājumu konkursu „Uzmirdzi Ķekavas novadā”, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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8. Par projekta “Jauna ģimeniskai videi pietuvināta sociālās aprūpes centra senioriem 

izbūve Baldones pilsētā , Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:30:55) 

 

Par jautājumu ziņo Anna Leimane. Šī projekta realizācija ir paredzēta Ķekavas novada 

Attīstības programmas 2021.-2027.gadam Investīciju plānā “Jauna ģimeniskai videi 

pietuvināta sociālās aprūpes centra senioriem izbūve Ķekavas novadā”. Atbilstoši Ķekavas 

novada domes Sociālo lietu komitejas 2022.gada 19.aprīļa, Attīstības komitejas 2022.gada 

20.aprīļa un Finanšu komitejas 2022.gada 21.aprīļa atzinumiem, par piemērotāko vietu 

ģimeniskai videi pietuvināta senioru aprūpes centra izveidei atzīta Parka iela 2, Baldonē. 

Projekta provizoriskās kopējās izmaksas ir 4 805 730 EUR, no tām Atveseļošanas un noturības 

mehānisma finansējums 3 819 612 EUR, pašvaldības līdzfinansējums 986 118 EUR 

(pašvaldībai nepieciešams segt PVN izmaksas pilnā apmērā un izmaksas, kas pārsniedz 

Atveseļošanas un noturības mehānisma pieejamo finansējumu, bet nepieciešamas projekta 

īstenošanai). 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Anna Leimane, Anda Pūriņa, Juris Jerums, 

Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Dace Cīrule. 

 

Debašu sadaļā izsakās - Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot izvirzīto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Valta Varika –  

Uz domes sēdi sagatavot saistību tabulu ar visiem tuvākajā nākotnē plānotajiem 

"lielajiem" pašvaldības būvniecības projektiem, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Jauna ģimeniskai videi pietuvināta sociālās aprūpes centra senioriem 

izbūve Baldones pilsētā , Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone), "Pret" – 1 (Aigars 

Vītols), "Atturas" – 7 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Noraidīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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9. Par nekustamā īpašuma Skolas iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:18:35) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no privātpersonas par 

zemes gabala Skolas iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu. Ir sagatavots 

lēmumprojekts.   

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Skolas iela 15, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

    

 

10. Par pārvaldes uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma 

apstiprināšanu  

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:20:50) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križnovskis. Ir sagatavots lēmumprojekts par pārvaldes uzdevuma 

deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma apstiprināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Valts Variks, Juris Križanovskis, Jānis Zvaigzne. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un G. Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pārvaldes uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

 



9 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:54 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Gatis Līcis 

 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


